نتائج اجتماع مالكي وحدات الصندوق

عنوان الإعلان

	اللغة	
	English	Arabic
* اسم مدير الصندوق	SICO Capital Company	شركة سيكو المالية
* عدد مرات الدعوة لاجتماع مالكي الوحدات	First Meeting	الاجتماع الاول
* عنوان الإعلان	Announcement by SICO Capital Company regarding the results of the meeting of the Unitholders of SICO Saudi REIT Fund (First Meeting)	إعلان شركة سيكو المالية عن نتائج اجتماع مالكي وحدات صندوق سيكو السعودية ريت (الاجتماع الاول

تفاصيل الإعلان

	اللغة	
	English	Arabic
مقدمة	SICO Capital announces the results of the first unitholders meeting of SICO Saudi REIT, held at 6:00 PM on Thursday, 01/01/1447H corresponding to 26/06/2025, via modern technology means	تعلن شركة سيكو المالية عن نتائج الاجتماع الأول لمالكي وحدات صندوق سيكو السعودية ريت المنعقد في تمام الساعة 6:00 مساء يوم الخميس بتاريخ 01/01/1447م، عن طريق وسائل التقنية الحديثة.
* تاريخ انعقاد اجتماع مالكي الوحدات	2025-06-26	1447-01-01
* نتائج الاجتماع	An ordinary fund resolution was issued by the unitholders of SICO Saudi REIT approving the voluntary withdrawal of SICO Capital from its role as the Fund Manager, and appointing Wasatah Capital Company as the replacement Fund Manager (after obtaining the majority of the votes). Wasatah Capital Company (represented by its delegate who was present at the meeting) expressed its acceptance of the appointment as the new Fund Manager based on the unitholders' vote, subject to obtaining the approval of the Capital Market Authority and completing all related regulatory procedures.	صدور قرار صندوق عادي من مالكي وحدات صندوق سيكو السعودية ريت بالموافقة على الانسحاب الطوعي لشركة سيكو المالية من دورها كمدير للصندوق، وتعيين شركة الوساطة المالية- وساطة كابيتال مديرا بديلا شركة الوساطة المالية- وساطة كابيتال (ممثلة بمندوبها الذي كان حاضرا في الاجتماع) موافقتها على التعيين مديرا بديلا للصندوق نتيجة تصويت مالكي الوحدات، بشرط الحصول على موافقة هيئة السوق المالية واستكمال كافة الإجراءات النظامية ذات العلاقة.